
Innspel frå FAU Eikanger skule, motteke 06.03.17 

 

Spørsmål rundt E-39 traseen vert vektlagt i forhold til å avgjere tomt.  

 Vegvesenet  var i folkemøtet i haust (på Eikanger skule) heilt tydelege på at traseen som var 

teikne på kartet, ikkje var jobba med, og dei omtala forslaga som berre «strek på kartet». 

Vidare vart det tatt opp dette med skule, og Vegvesenet uttalte då at dei ville måtte ta omsyn 

til skuleplanlegging i si vidare planlegging. 

 Når vi seinare har kontakta vegvesenet pr telefon, for å høyre kva dei tenkjer om skule 

prosjektering i området som ligg innanfor «trase-sona», får vi same tilbakemelding. Dette 

seier oss at vi MÅ vere i dialog med vegvesenet rundt saka. Vårt innspel er at eit møte med 

vegvesenet om saka er svært viktig, og at dette hastar i forhold til å få med dei gode 

alternativa. 

2 nye tomter 

 2 nye tomter er tatt med. Det er viktig å få fram utfordringar med å tenkje inn desse 

alternativa. Det eine handlar om at svært mange elevar får lang avstand til skulen 

(gangavstand for dei som skal gå til skulen). Det andre handlar om at det er svært 

problematisk å jobbe vidare med alternativ som sender dei fleste elevane ut på ein utrygg 

skuleveg. Fylkesvegen frå E 39 og mot Høyland, er ingen god og trygg skuleveg.  Etter 

synfaringa vi hadde i haust, vil det vere behov for omfattande tiltak dersom så mange elevar 

skal ha dette som skuleveg. 

             Med helsing fau Eikanger skule» 

 


